




k ben met mijn eindstage voor de ALO begonnen op Thamen in het 

schooljaar 2016-2017. Dit is mijn 7e schooljaar op Thamen. 

Het leukste aan het werk vind ik, dat elke dag anders is en je constant in 

interactie bent met leerlingen, collega’s en ouders. In mijn geval is dat als 

teamleider of LO-docent. Binnen de LO-les vind ik het dan ook het leukste 

als leerlingen enthousiast raken over de verschillende sporten die ik met 

de leerlingen behandel. Vooral het klimmen vind ik een super waardevol 

onderdeel binnen mijn lessen. Met dat onderdeel staan de leerlingen voor 

verschillende uitdagingen, ten eerste om zo hoog mogelijk te klimmen. 

Daar ligt voor iedereen een andere uitdaging. 

Ten tweede nemen alle leerlingen de verantwoordelijkheid om elkaar te 

zekeren. Dan is het supergaaf om te zien hoe ze dit oppakken en met 

elkaar voor de veiligheid zorgen. Wanneer leerlingen zich zichtbaar 

ontwikkelen en trots zijn op hun eigen prestaties, geeft mij dat ontzettend 

veel voldoening. 

Als teamleider vind ik de PR ontzettend leuk. Het is heel mooi om te zien 

hoe trots de leerlingen zijn op hun school. Dit komt vooral naar voren 

tijdens de Open dag en Try-Outs. Zij zorgen voor een ontzettende gave 

sfeer!

  

Op mijn bucketlist staan eigenlijk 2 dingen: 

• Een toertocht rijden in de Franse Alpen. Hiervoor ben ik veel op mijn 

  vooral als fysieke en mentale uitdaging om die reuzen te beklimmen.

• Lange reis door Canada, Amerika, Australië of Nieuw-Zeeland. Ik wil

  al een tijd lang een mooie reis maken door een van deze landen.

  Vooral de natuur spreekt mij heel erg aan en de grote nationale

  Nu wil ik dat ook zelf nog ervaren.

De overgang van docent/leerlingcoördinator naar teamleider op dezelfde 

en dat ik die kennis kan gebruiken in mijn huidige rol. Natuurlijk zijn er 

heel veel nieuwe dingen op mij afgekomen, maar ik kon altijd terugvallen 

op het team en de leerlingen, dat voelt nog steeds vertrouwd aan!

Hetgeen waar ik het meest positief door verrast ben in die overgang, is 

dat de overgang voor mijn gevoel organisch gegaan is. Ik heb de tijd en 

ruimte gekregen om te groeien in de rol en hoewel ik een andere functie 

heb, voelt de omgang met collega’s en leerlingen niet anders. Dat vind ik 

zeer waardevol.

k geef het stokje door aan Zoë Dullemond met de vraag: Sinds januari 

heb je de overstap gemaakt van pedagogisch conciërge naar 

verzuimcoördinator. Hoe is deze overstap gegaan en hoe bevalt je 

nieuwe rol?



“Leuk om het jaar zo af te kunnen sluiten met iedereen!”

“Het was echt heel leuk, maar de volgende keer graag 

niet in de Ramadan, hahaha”








